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3. 
Elnökségi ülés 

MAMS-Emlékeztető 

Időpont: 2006-02-20 17:00     

Helyszín: Magyar Sport Háza, III. emeleti tárgyaló 

Jelen voltak: 
 Laboda Gábor elnök 
 Daragó István elnökségi tag 
 Kolonics Krisztián elnökségi tag  
 Kökényesi György elnökségi tag 
 Pusztai Csaba elnökségi tag 
 Sasvári Sándor elnökségi tag 
 Tóth István tiszteletbeli elnök 
 Rezes Zoltán  jogi képviselő 
 Karalyos Éva emlékeztető készítő 
   
Vendégek: 
 Nádasdi János  Salak Szakágvezető 
 Majosházi Péter  Időmérő Bizottság vezetője 
 Soós Géza  Sportbírói Bizottság vezetője 
 Soóky László  Fegyelmi Bizottság Elnöke 
 Szabó János  Gyorsasági Szakágvezető 
 Tarapcsák Péter  Old Timer Szakágvezető 
 Hadnagy József  Dragbike Szakágvezető 
 Szakony Szilárd  Sportfelügyelői Bizottság vezetője 
 Bulcsu Rezső  Br. Organisation Kft. 
 Wodicskáné Tállyi Beatrix No. 1 Mini és Motoros Team 
 Wodicska Zoltán  Kinizsi Természetbarát Egyesület. 
 Kiss Ákos  
  
Napirendi pontok: 
 

1.      Főtitkári pályázat értékelése 

2.      MAMS Főtitkár megbízása 

3.      Éves versenynaptár jóváhagyása 

4.      Tagfelvétel, tagtörlés 

5.      Egyebek 

Elnök: köszöntötte az elnökséget, a meghívott vendégeket, és az elnökségi ülést 
megnyitotta. 
 
 3-2006-1. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elnökségi emlékeztetőt Karalyos 
Éva vezesse, valamint Sasvári Sándor és  Pusztai Csaba hitelesítsék. 
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 3-2006-2. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy 1. napirendi pontként legyen újra 
tárgyalva az ürömi MAMS ünnepség, 2. napirendi pont legyen a főtitkári 
pályázatok értékelése, valamint mindkét napirendi pont zárt ülésen legyen 
tárgyalva. 

1. napirendi pont – ürömi MAMS ünnepség   

3-2006-3. elnökségi határozat – 4 igen, 1 nem (Kolonics), 1 tartózkodás (Pusztai) 
Az elnökség megszavazta, hogy utólag egyetért Wodicskáné díjazásával, melyet az 

utánpótlás sport megteremtéséért kapott. 
 
2. napirendi pont – Főtitkári pályázat értékelése 

3-2006-4. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség a főtitkári pályázatot érvényesnek találta, de eredménytelennek 
nyilvánította, így a kiírási feltételek módosításával – jövedelem igény kérése, 

valamint a kötetlen munkaidő közlésével – február 28.-i jelentkezési határidővel 
új pályázatot ír ki; egyben Lukácsy Fanni megbízását egy hónappal 

meghosszabítja. 
 
3. napirendi pont  - MAMS Főtitkár megbízása. 
 
A 3-2006-5 határozat alapján ez a napirendi pont nincs tárgyalva. 
 
4. napirendi pont – éves versenynaptár jóváhagyása 
 
A szakágvezetők tájékoztatták a jelenlevőket a szakági alapkiírásokról. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: kifogásolta, hogy a gyorsasági szakág bajnokságában nincs 
utánpótlás kategória, ami véleménye szerint jogsértő és sportellenes. Javasolta, hogy a 
„mini”-t a gyorsasági szakágtól függetlenül külön bajnokságként lehessen kiírni. 
 
Szabó János: a Gyorsasági Bizottság döntése alapján az utánpótlás kategóriák meghívásos 
és klubversenyek keretein belül kerülnek megrendezésre, versenyhelyzetet teremtve a 
rendezők között.  
 
Bulcsu Rezső: a nemzetközi gyakorlat is csak 12 éves kortól kerülnek a versenyzők az 
élvonalba. A sporttörvény nem azt írja elő, hogy az utánpótlássport Országos Bajnokság 
keretein belül legyen, a klubbok neveljék a gyerekeket, hogy érett versenyzőkké 
válhassanak. 

3-2006-5. elnökségi határozat – egyhangú igen.  
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Dragbike és Gyorsasági szakágak 

kivételével a 2006 évi Alapkiírásokat jóváhagyja. 
 
5. napirendi pont – tagfelvétel, tagtörlés 
 
Rezes Zoltán ismertette a felvételre váró tagok dokumentációit, melyek alapján az elnökség 
az alábbi határozatokat hozta. 

3-2006-6. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Mecseki Motorsport Egyesület 

tagfelvételét. 
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3-2006-7. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Power City Racing Team tagfelvételét. 

3-2006-8. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Balaton Motocross Klub tagfelvételét. 

 3-2006-9. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Április 4. Motoros Club tagfelvételét. 

3-2006-10. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Demon Team Egyesület tagfelvételét. 

3-2006-11. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Neptun SE tagfelvételét. 

3-2006-12. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta a Speed Horse Motorsport Kft. tagfelvételét 
azzal a feltétellel, hogy 48 órán belül pótolnia kell a hiteles bírósági végzést, a 

tagfelvétel ez után lép hatályba. 
 

6. napirendi pont – Egyebek 
 
Nádasdi János: tájékoztatást adott, hogy a FIM Technikai Szemináriumot nem kell 
megrendezni, ausztriában lesz március 19-én. Javasolta a részvételt. Március végéig kész 
lesznek a FIM tisztségviselői licencek. 
 
Bulcsu Rezső: az időmérő licenceket is meg kell rendelni, szeminárium  nem szükséges 
hozzá.  
 
Elnök: javasolta, hogy a világbajnoki futamokon induló versenyzők licencdíjukhoz kapjanak 
támogatást.  

3-2006-13. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy VB futamokon induló versenyzők 

MAMS licenc díját, és a hozzá tartozó biztosítási díjakat minden szakágban szakági 
költség terhére elszámolhatóak legyenek. 

Elnök: korkedvezmény kérelem érkezett Sebestyén Péter gyorsasági versenyző 125 GP 
kategóriában való indulásához.  

Bulcsu Rezső: több mint egy év hiányzik a korhatár eléréséig. 

3-2006-14. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Sebestyén Péter korkedvezmény 

kérelmét a Gyorsasági Szakág 125 GP kategóriában nem hagyja jóvá. 

Elnök: Szűcs Viktor gyermeke válogatott keretbe való bekerülését kérte. 

3-2006-15. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Szűcs Viktor kérelmét, melyben 
gyermeke válogatott keretbe való bekerülését kérte, elutasítja. 

Elnök: szavazásra bocsátja a 2006 évi versenyzői licencek formátumát. 
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3-2006-16. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a 2006 évi licenckártyák formátuma a 

2005 évivel megegyező legyen, kivéve a C és a C2 licencek. 
 

Kökényesi György: elmondta, hogy átigazolásnál február 28-ig nem szükséges az előző 
egyesület hozzájárulása. 

3-2006-17. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az üzemanyag költségtérítések 
átalánya tisztségviselőknél és sportfelügyelőknél 6.-Ft/km legyen. 

Soós Géza: kérte, hogy  a tisztségviselők a mobiltelefon feltöltő kártyák díját 
elszámolhassák. 

Nádasdi János: javaslatot tett egy elnökségtől kapott megbízási szerződésre, mely szerint 
a szakágvezetők költségei elszámolhatóak.  

Pusztai Csaba: a várható  költségeket felül kell vizsgálni, utána lehet dönteni a 
térítésükről. 

Wodicskáné Tállyai Beatrix: a szakágvezető ne a szakági költségekből kapjon 
költségtérítést. 

Daragó István: sem szakági keret, sem szakági költségvetés nincs jóváhagyva. 

Tóth István: a működtetéshez szükséges alapvető szabályzatokat meg kell  csinálni, az 
alapszabály módosításhoz kellenek a javaslatok, mert azt a következő közgyűlésen jóvá kell 
hagyni.  

Nádasdi János: kérte, hogy a következő ülésen legyen szó a sportdiplomáciáról, és a 
beszámolókról. 

Elnök: javasolta, hogy az alapszabály tervezet kidolgozására bizottság alakuljon.  

3-2006-18. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az alapszabály kidolgozására 
bizottságot nevez ki, melynek tagjai: Tóth István, Sasvári Sándor, Nádasdi János. 

Laboda Gábor Elnök Úr távozott, az ülés vezetését átadta Pusztai Csaba Alelnök Úrnak 

Pusztai Csaba: javaslatot tett a közgyűlés időpontjára. 

3-2006-19. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Pusztai Csaba javaslatára az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy május 31-i 
határidővel kerüljön a közgyűlés összehívásra. 

Wodicskáné Tállyai Beatrix: felvetette,   hogy nincs pénzügyi szabályzat, nincs SZMSZ 
stb. 

Pusztai Csaba: kéri a titkárságot, hogy készítse elő a régi szabályzatokat.  
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Bulcsu Rezső: a sportdiplomáciai kandidálásokat is elő kell készíteni. 

Kökényesi György: feltette a kérdést, hogy a szakágvezető választására összehívott 
gyorsasági szakosztályvezetői értekezleten készült e jegyzőkönyv. 

Bulcsu Rezső: nem készült, a többség Szabó Jánosra szavazott. Amennyiben elvállalja, ő 
segít a munkájában. 

3-2006-20. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Gyorsasági Szakág vezetője Szabó 
János legyen. 

Tarapcsák Péter: tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Hungexpo területén megrendezésre 
kerülő Budapesti Motorkiállításra a helyek már novemberben beteltek, így azon a MAMS 
nem tud részt venni. 

3-2006-21. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Tarapcsák Péter feleljen ezentúl a 
kiállítások szervezéséért. 

3-2006-22. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Szakony Szilárd és Soós Géza 
számoljon be bizottságvezetői elképzeléseikről (tematika, minősítés stb..) a 

következő  elnökségi ülésen. 

3-2006-23. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megerősítette a PZM és a Speedway Miskolc SC között 
létrejött megállapodást, mely a Lengyel Ligában való részvételre nyújt 
lehetőséget. 

3-2006-24. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy időmérő bizottség vezetője a 
következő elnökségi ülésre készítse el szakáganként az időmérők vezetőinek 
listáját. 

3-2006-25. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a titkárság nyitvatartási ideje 
változzon meg, ne legyen egyik nap sem zárt nap. A munka zökkenőmentes 
biztosítása érdekében péntekig az irodavezető dolgozza ki az új nyitvatartást, és 
azt az Elnökség tagjai valamint a szakágvezetők részére küldje szét. 

 

 K. m. f. 

Emlékeztetőt készítette: Karalyos Éva 

Hitelesítette: _______________________ _______________________ 

 Sasvári Sándor Pusztai Csaba 


